
Výborová schůze Bobtail clubu – 14.5.2025 formou videokonference   
 

Přítomny:  Denisa  Bohuslavová,  Blanka  Hanusová,  Danuše  Horáková,  Renáta  Kňákalová, 
Kateřina Lobovská, Petra Márová, Karolina Morrison   

 
 

PROGRAM: 
 
1) Valná hromada ČMKU se konala 8.3.2025, za klub se zúčastnila předsedkyně Petra Márová 

 

2) Byl schválen sponzorský dar dánskému klubu na Euro OES Show – 20 kalendářů na rok 2026 
 

3) V Brně proběhla velmi úspěšně KV bez Klubového vítěze, díky předsedovi ČMKU MVDr. Širokému 
jsme měli  rozhodčí paní B. Müller úplně  zdarma, byla delegována  jako  rozhodčí na EDS v Brně a   
zároveň nepožadovala nic za posouzení naší výstavy. Hlavním sponzorem výstavy byl Rufruf        

 

4) Bobtail club slaví letos 35.výročí založení, k této příležitosti budou mít členové klubu v sobotu 
30.8. slavnostní raut (bez nápojů) po KV ve Valticích zdarma. Je nutné, aby členové nahlásili účast 
do uzávěrky výstavy ‐ jednohlasně schváleno 

 

5) Bylo schváleno zajištění DJ na společenský večer 
 

6) Jako čestný host na valtické výstavy je pozván MVDr. L. Široký s chotí 
 

7) Předsedkyně zajistila sponzory ‐ hlavní sponzor KV je Super zoo, hlavní sponzor SV je BRIT 
 

8) Bylo schváleno zakoupení cen do tomboly za 3.000 Kč, další ceny darují členové výboru nebo další 
vystavovatelé   
 

9) Vzhledem k výročí obdrží každý vystavovatel na KV dárek ‐ jednohlasně schváleno 
 

10) Delegace obou rozhodčích na KV a SV jsou vyřízeny 
 

11) Poplatek ČMKU a evidenční list byl odeslán 
 

12) Schváleny termíny klubových akcí na příští rok: 
- KV (bez titulu KV) – 16.5.2026 Chržín 
- KV (s titulem KV) – 29.8. Valtice 
- SV – 30.8. Valtice 

 
13) 22.5. byly členům klubu rozeslány mailem propozice na letošní valtické výstavy 

 
14) Probíhá odvolací soudní spor s O.M. kvůli nevydání KL pro její fenu na psa Oksford Smartay, vše se 

řeší přes právníky obou stran. Výbor klubu nabídnul majitelce, aby svoji fenu nakryla jiným pleme‐
níkem podle svého výběru, ale to majitelka nevyužila 



15) Chovatelský úsek: od poslední výborové schůze byly vydány 3 KL, jedna fena je nakrytá. Narodily se 
2 vrhy, zapsáno bylo 12 štěňat, 8 psů a 4 feny. Uchovněni byli 3 psi a 1 fena         

 

16) Letos se bude konat výroční členská schůze, členové klubu budou včas obesláni 
 

17) Nově přijatí členové klubu: 
Miroslav Karkule, Milan Pelc, Marie Lorencová 

 

                                                                                                  

Zapsala: Renata Kňákalová 

 

 

 
 

     

 


